
 

Referat fra Generalforsamling 19.8.2021 
 

SSSyyygggeeehhhuuusss   TTThhhyyy---MMMooorrrsss   SSSeeennniiiooorrrkkkllluuubbb   
i De Frivilliges Hus 

Nytorv 8, 7700 Thisted kl 18.30  

 

 
       Dagsorden ifølge vedtægterne: 

      1) Valg af dirigent, referent og stemmetællere 

 Janne Lundorff valgt som dirigent, Kirsten Thomsen som referent, Ingolf Nissen og Kaja Madsbøl som   

 stemmetællere 

  

      2) Formandens beretning v/ formand Astrid Christensen 

 Formandens beretning blev godkendt 

 

      3) Fremlæggelse af det reviderede regnskab v/ kasserer Ingrid Kristensen 

 Ingrid Kristensen gennemgik regnskabet, som blev godkendt 

 

      4) Fastsættelse af kontingent. Bestyrelsen foreslår det sat til 00 kr kommende år grundet Corona-nedlukningen 

 Medlemmerne vedtog enstemmigt at bibeholde kontingentet på 150 kr 

  

      5) Behandling af indkomne forslag 

            - der er ikke indkommet forslag til behandling 

 

      6) Valg af medlemmer til bestyrelsen 

 På valg er:  

 Formand Astrid Christensen  

                          Næstformand Anette Nissen  

                          Sekretær Kirsten Thomsen  

                          Søren Pedersen, suppleant, alle modtager genvalg  

 Alle blev genvalgt 

 

      7) Valg af revisorer 

 På valg er:  

 Bodil Elsberg, modtager genvalg  

 Birthe Kusk, revisorsuppleant, modtager genvalg  

 Begge blev genvalgt 

 

      8) Eventuelt 

 Det diskuteredes atter, om klubben skulle bibeholde hjemmesiden med den årlige udgift på 530 kr, som 

 ved næste betaling stiger til 696 kr. Medlemmerne mente, det var nødvendigt. Ikke mindst af hensyn til 

 eventuelle interesserede / kommende medlemmer, som jo har mulighed for at orientere sig på siden. Der var 

 også forslag om at oprette en Messenger gruppe som info-kanal 

 

 I forhold til at blive flere medlemmer, aktuelt er der 46, fremkom forslag om at dele vores tidligere 

 producerede plakat via facebook. Astrid delte også visitkort ud til videre omdeling. Medlemmerne kan  også 

 hver især gå tilbage til ”egen afdeling” og gøre reklame. Personaleforeningen i huset er så vidt vides i dvale i 

 øjeblikket. Astrid kan senere tage kontakt hertil, for at få det tidligere samarbejde i gang igen  

 

 Der fremkom mange forslag til aktiviteter: Gerne virksomhedsbesøg, fx i Thy-lejren eller v/ Cold Hand 

 Winery, Gå-ture v Marianne Vibæk eller produktion af flødeboller v/ Chokoladekurven 

 

 

Referat godkendt  

 

 

     ____________________________________________          ________________________________________ 

       Ordstyrer Janne Lundorf, dato:                                               Formand Astrid Christensen, dato :  

 


